

Résolu: De référer au Directeur de l'Assistance Municipale.

33.—(29974) Soumise une communication du Secrétaire de la "Canadian Fire Underwriters Association", transmettant une copie du rapport des inspecteurs sur les moyens de prévention des incendies, dans le quartier Ahuntsic.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Chef du Département des Incendies, pour rapport.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 7 du mois courant, à 11 heures a.m.

L. N. SENEAL,
Secrétaire.

Resolved: That the matter be referred to the Director of Municipal Assistance.

33.—(29974) Submitted a communication from the Secretary of the Canadian Fire Underwriters Association, transmitting a copy of a report from inspectors on the means of preventing fires in Ahuntsic Ward.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief of the Fire Department, for a report.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until the 7th instant. at 11 o'clock a.m.

L. N. SENEAL,
Secretary.